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ZAPISNIK
sa 139.sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 10. srpnja 2015.
u Maloj vijećnici s početkom u 08,00 sati

                        Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica; Tomislav Mrle, voditelj
Stručne službe za  obavljanje  poslova tijela  grada Delnica,  samouprave i  uprave;  Gordana Piskač,
pročelnica JUO Grada Delnica; Davorin Klobučar, djelatnik GSC-a; Indira Rački Joskić, ravnateljica
„Narodne  knjižnice  i  čitaonice  Delnice“;  Mirela  Srkoč  Šenkinc,  direktorica  Turističkog ureda  TZ
Grada  Delnica,  Đulio  Jusufi,  voditelj  Odsjeka  za  financije  i  proračun,  Hrvoje  Zatezalo,  djelatnik
„Risnjak-Delnice“ d.o.o. Delnice, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

                        Ispričali izostanak: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika; Zvezdana Jerković,
ravnateljica DV „Hlojkica“ Delnice; Dragan Abramović, zapovjednik JPV Delnice; Nikola Muvrin,
direktor KTD Risnjak-Delnice d.o.o. (umjesto kojeg sjednici prisustvuje Hrvoje Zatezalo, djelatnik
KTD Risnjak-Delnice d.o.o.); Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu,
prostorno uređenje i promet.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

ĐULIO JUSUFI
- Polugodišnji financijski izvještaji su dovršeni i danas se predaju na Finu.
- Tromjesečni izvještaji vezano za kredite poslani su Ministarstvu financija su dovršeni i poslani

ovaj tjedan.
- Obračun stana sa stanarskim pravom.
- Sastanak s Nogometnim klubom vezano za ulazak u novu sezonu, njihovi planovi i zahtjevi.
- Kolega  Majnarić  radi  na  investicijskom vodiču  i  dva  projekta  energetske  učinkovitosti  i

obnovljivih izvora energije.
- Osiguranje imovine.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Radili smo na financijskom polugodišnjem izvješću.
- Radijska emisija.
- Kontakt s knjižnicama kojima smo ponudili građu.
- Razgovori s arhitektima za idejno rješenje knjižnice – glavni ulaz i vjetrobran.
- Obrada knjiga kupljene na riječkom sajmu „Vrisak“ – 30 novih naslova.
- Najava studentice Filozofskog fakulteta za odrađivanje prakse u Knjižnici.



HRVOJE ZATEZALO
- Pokošene su zelene površine.
- Zalijevanje gredica i kamenjara provodilo se svaki dan.
- Demontirana i pohranjena drvena kućica na placu.
- Čišćenje ulica, trga, dječjih igrališta, pražnjenje kanti.
- Dogovorena je košnja poljoprivrednih površina.
- Plac i čišćenje placa.
- Ponuda za rušenje stabala od Javne vatrogasne postrojbe Delnice.
- Košnja uz Lujzijanu prema Šetalištu Ivana Gorana Kovačića, „Damski most“, plijevljenje 

cvjetnih gredica, čišćenje groblja.
- Internet stranica – cjenici su u ponedjeljak objavljeni na stranicama Grada, pokrenuta je i naša 

stranica koja još nije u potpunosti gotova.
- Danas će se izvršiti mjerenje placnih mjesta.
- Sutra je priprema bina i prijevoz setova na Petehovac na manifestaciju TZ „Na tragu 

goranskih starina“.
- Gradonačelnik je zatražio da se barem jednom tjednu obiđu dječja igrališta, da se provjeri 

ispravnost igrala i poprave eventualna oštećenja.
- Davorin Klobučar iznio je problem kontejnera za smeće smještenog pokraj Kaštela u Brodu na

Kupi. Zauzet je stav da se kontejner preseli uz objekt Caffe bara „Zrinski“, a da se Muzeju 
dodijeli obična kanta za otpatke. Gradonačelnik je zatražio da se to hitno riješi jer takav nered 
ne smije biti ispred muzejske ustanove. 

MIRELA SRKOČ ŠENKINC
- U ponedjeljak je održana koordinacija direktora Županijske turističke zajednice na temu 

prijedloga novih paketa zakona o turističkoj zajednici, boravišnoj pristojbi i turističkoj 
članarini. Formirano je zajedničko mišljenje i dostavljeno TZ „Kvarner“ i Ministarstvu 
turizma.

- Priprema manifestacije „Na tragu goranske starine“.
- U petak je raspisan natječaj za zapošljavanje jednog volontera. Došla je jedna molba.
- Natječaj estetike je otvoren do 15. 7. 2015. godine, ovaj tjedan intenzivirane su pripreme. 
- Rezultati natječaja za manifestacije bit će poznati u drugoj polovici srpnja.

DRAŽEN RAČKI
- Intervencija na objektu „Hermeta“. Gradonačelnik je zatražio da se provjeri stanje na požarištu

te da se s vlasnikom objekta dogovori čišćenje tog prostora.
- Puknuće cijevi u Palfingeru.
- Uklanjanje nestabilnih dijelova na objektu Erste banke te na objektu u Vučniku.
- Košnja trave.
- Danas će se srušiti stabla u Brodu na Kupi 
- Provode se vježbe DVD-a.

 DAVORIN KLOBUČAR
- Imali smo marketinški dio aktivnosti na priobalju, odradili smo opatijsku i crikveničko 

vinodolsku rivijeru, obiđene su sve turističke zajednice i veliki broj turističkih agencija. 
Obrađen je i pogranični dio Slovenije, a idući tjedan odradit će se područje Istre.

- Pripreme za festival sporta i rekreacije.



GORDANA PISKAČ
- Rješenja za komunalni doprinos, legalizaciju, potvrde o plaćanju.
- Prijava za poslovne zone na natječaj Primorsko goranske županije.
- Podnesen zahtjev za isplatu sredstava od Primorsko goranske županije po osnovi klizišta.
- Došao ugovor od Fonda za zaštitu okoliša za sufinanciranje semafora, oni financiraju „štednu“

automatiku s tamingom.
- Dana je suglasnost na projektnu dokumentaciju za dom Turnić, to je preduvjet za dobivanje 

građevinske dozvole. 
- Uviđaj u Krivcu radi otklanjanja raslinja.
- Priređuje se dokument za raspisivanje javnog poziva za tržnicu.
- Napisana su obrazloženja za točke dnevnog reda za sjednicu Gradskog vijeća.
- Dobiven je ugovor o sufinanciranju linijskog županijskog prijevoza za što je podnesen zahtjev

za sredstva. Odobreno je 35.000 što je znatno manje nego prošle godine.
- Za elementarnu nepogodu prikuplja se dokumentacija.
- Obiđen je teren s gospodinom Feratovićem koji traži lokaciju za postavu reklama na više 

lokacija.
- Naručen je kemijski wc za Pritiske i kontejner.
- Dogovorena je košnja delničkog polja.
- Jednom izviđačkom odredu Izdana je suglasnost za kampiranje u kupskoj dolini.
- Aktivnosti vezane uz Supilovu ulicu i rasteretni kanal. Dinamika radova „Goran“ graditeljstva

je zadovoljavajuća, nešto sporije ide na dijelu gdje radove izvodi „Građevinar“ Čabar.
- Aktivnosti vezane uz knjižnicu i muzej.
- Usuglašavanje Projekta „Tržnice“.
- Danas započinju radovi na uređenju placa.
- Napravljen je uviđaj na terenu u Lučicama odnosno na dijelu parcele gdje bi se mogla raditi 

sječa. Kao vlasnici V1 moramo podnijeti zahtjev za sječu na tom području jer se pojavio 
potkornjak. 

- Dobiven je usmeni prigovor dobiven za lokaciju parkinga nasuprot zgrade Općinskog suda 
gdje su tri smreke koje jako smole. Zaključeno je da će se struka odlučiti da li stabla ostaviti 
ili srušiti kao i smreku koja raste pokraj tzv. „Mliječnog restorana“.

- Izrada ugovora za odlaganje drva na javnim površinama.
- Uviđaj na Vučniku vezano za raslinje oko jedne okućnice.
- Fotografirana je Poslova zona „Kendar“.
- Nasipavanje prilaznog puta do igrališta na Petehovcu.
- Izrada Rješenja za produženje roka za sanaciju fasada u Supilovoj ulici.
- U svezi sanacije visećeg mosta na Kupici o čemu je obaviješten i gospodin Lempl u PGŽ koji 

namjerava sazvati sastanak na tu temu, gradonačelnik je zatražio da se prikupe podaci o tome 
čemu služi most, zašto je važan u sportsko rekreativnom, turističkom i svakom drugom 
pogledu. Potrebno je reći kakvo je njegovo sadašnje stanje (pucanje, dotrajalost, oštećenja), 
istaći problematiku pronalaska firme koja bi sveobuhvatno riješila problem jer nije upitna 
samo sanacija mosta nego i atest za buduće korištenje objekta. Treba reći i to da imamo 
ponudu koja objedinjuje sanacijski i izvedbeni dio ali da to košta a Grad je izgubio znatna 
financijska sredstva ukidanjem statusa brdsko-planinskog područja, po osnovi poreznih 
prihoda, mini porezne reforme, komunalne naknade. Osim toga Grad Delnice nema planirane 
niti izvjesne prihode iz kojih bi to mogao realizirati. Čim prije treba pripremiti kvalitetnu 
podlogu za razgovor u PGŽ. 

TOMISLAV MRLE
- Udruge potpisuju anekse za javne potrebe sukladno izmjenama proračuna.
- Lektura letka „Vodič za investitore“.
- Kontinuirana suradnja s ekipom „Kotar festa“.



- U utorak je došlo 10 osoba na stručno osposobljavanje, raspoređeni su i prijavljeni. 
- U suradnji s predsjednicom Gradskog vijeća dogovorena je 16. sjednica Gradskog vijeća za 

23. srpnja 2015. godine. Za sada imamo 10 točaka. Izrađena je Odluka o imenovanju novog 
trga, prijedlog priznanja Republike Hrvatske, Odluka o prijedlogu sudaca porotnika 
Županijskog suda u Rijeci te Odluka da je Grad Delnice član LAG-a Gorski kotar.

- Kontakti u nadležnom ministarstvu vezano uz ostavinu Polić.
- Izrađen je i poslan poziv za sjednicu MO Brod na Kupi.
- Izrađen je i poslan dopis prema Policijskoj postaji Delnice u svezi romske populacije u Brodu 

na Kupi.
- Priprema referata za radionicu za lokalne samouprave vezano uz naplatu odnosno ne naplatu 

komunalne naknade vojnim objektima s aspekta proračuna.

Dovršeno u 9,10 sati.

Tajnica gradonačelnika                                                                      Gradonačelnik
Klaudija Kumpar                                                                                Ivica Knežević, dipl. iur.                 


